

**Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD)  
Call for Tenders 3062**

**PROGRAMME FOR INTERNATIONAL STUDENT ASSESSMENT (PISA)**

**Artificial Intelligence (AI) Literacy**

***Summary***

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching a Call for Tenders for sourcing one company to provide advice, expertise and technical support to the OECD Education and Skills Directorate for a project on Artificial Intelligence (AI) Literacy undertaken by the Programme for International Student Assessment (PISA) Research and Innovation team.

The selected supplier will support the OECD by providing theoretical, methodological, and practical support related to the development of the AI Literacy Framework and related Learning Assessment Exemplars. More specifically the supplier will be asked to:

- Develop the AI Literacy Framework;
- Create one learning assessment exemplar;
- Coordinate and implement dissemination events.

**The deadline date for the receipt of offers is Wednesday 20 November 2024 (2:00 pm Paris time).**

The OECD will use its e-Sourcing portal « [Prospeum](#) » to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.

Instructions on how to register on the e-Sourcing portal can be found using the following link and accessing the “Supplier Guide” on the homepage.

<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>

**Organisation de Coopération et de Développement Économiques (OCDE)  
Appel d'Offres 3062**

**PROGRAMME INTERNATIONAL POUR LE SUIVI DES ACQUIS DES ÉLÈVES (PISA)**

**Maîtrise de l'intelligence artificielle (IA)**

***Résumé***

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance un appel d'offres pour sélectionner un consultant qui fournira des conseils, une expertise et un soutien technique à la Direction de l'éducation et des compétences de l'OCDE pour un projet sur la maîtrise de l'intelligence artificielle (IA) entrepris par l'équipe Recherche et innovation du Programme international pour le suivi des acquis des élèves (PISA).

Le fournisseur sélectionné soutiendra l'OCDE en fournissant un soutien théorique, méthodologique et pratique lié au développement du cadre de maîtrise de l'IA et des exemples d'évaluation des apprentissages associés. Plus précisément, le fournisseur sera invité à :

- Élaborer le cadre de maîtrise de l'IA ;
- Créer un exemple d'évaluation des apprentissages ;
- Coordonner et mettre en œuvre des événements de diffusion.

**La date limite de réception des offres est mercredi 20 novembre 2024 à 14h00 (heure de Paris).**

L'Organisation utilisera son portail e-Sourcing « [Prospeum](#) » afin de conduire cet appel d'offre. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

Les instructions concernant la manière de s'inscrire sur le portail sont disponibles via le lien ci-dessous, puis en téléchargeant le « Guide Fournisseur » situé sur la page principale du portail E-sourcing.

<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>